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1.  Kunt u zich voorstellen dat briefschrijvers die geen antwoord krijgen op hun vraag die 
per ingezonden brief gesteld is, op zijn minst teleurgesteld zijn? 

Antwoord  Wij hebben getracht zo goed als mogelijk de bewoners van een duidelijk antwoord te 
voorzien per brief op 15 januari 2024. We verwijzen in deze brief namelijk naar ons 
groenbeleid waarin het volgende staat vermeld: bomen worden niet gekapt ten 
behoeve van schaduwwerking op zonnepanelen.  
 
Wij nodigen de briefschrijvers uit voor een gesprek. 
 

2. Kunt u zich voorstellen dat dit des te meer geldt voor een raadslid die nu voor de 
derde keer moet vragen om in te gaan op het door bewoners gedane verzoek? 

Antwoord Vanuit uw perspectief kunnen wij ons dat voorstellen. Echter, wij zijn gehouden aan  
het vigerende gemeentebeleid en het zwaarwegend algemeen belang voor een 
duurzame leefomgeving en kunnen dus niet ingaan op het verzoek om deze bomen te 
kappen voor zonnepanelen.  
  

3. Om duidelijkheid te verkrijgen, bent u voornemens op in gesprek te gaan met de 
bewoners? 

Antwoord Ja. Als gemeente vinden wij het belangrijk het goede gesprek te blijven voeren met 
onze inwoners. Dat geldt dus ook voor de bewoners van de Schoolstraat over deze 
kwestie.  
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Het college is middels de “startnotitie dienstverlening” bezig om de dienstverlening te verbeteren. Het goed 
beantwoorden van vragen van inwoners hoort daarbij, is gezegd. Lopende het proces zou reeds ruimte zijn 
voor verbetering. 
 

4. U zegt het één, maar doet het ander. Oftewel, u spreekt zich op dit punt tegen. Wat 
heeft u nodig om op zijn minst in te gaan op een door een inwoner of raadslid 
gestelde vraag? (Nee, is ook een antwoord…) 

Antwoord Als gemeente willen wij op een  goede manier met onze inwoners communiceren, 
zowel schriftelijk als mondeling. Daarbij is het belangrijk om op een heldere en 
duidelijke manier het gemeentebeleid te verwoorden en vragen te beantwoorden.  

 
Helaas staat dit voorbeeld niet op zich. Ik en vele raadsleden met mij zijn bekend met talrijke voorbeelden. 
Ik heb getracht om op de gebruikelijke manier mijn vraag over te brengen. Eerst via een mutatievoorstel op 21 
december, daarna mondeling op 25 januari. Helaas, zonder resultaat. 
 

5. Graag de vragen uitgebreid beantwoorden, zou u daaraan willen voldoen? 

Antwoord Wij hebben met de voorgaande beantwoording getracht hier aan te voldoen. 

 


